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MESYUARAT PERTAMA PENGGAL PERTAMA 

DEWAN UNDANGAN NEGERI PULAU PINANG 

YANG KEEMPAT BELAS 

02 OGOS 2018 

 

PERKARA : 4(B)(XXIII)2 

 

SOALAN BERTULIS OLEH AHLI KAWASAN SUNGAI BAKAP  
YB. DR. AMAR PRITPAL BIN ABDULLAH 
 
2. Terdapat beberapa kawasan di daerah Seberang Perai Selatan (SPS) 

yang kerap mengalami masalah banjir apabila hujan. Hasil tinjauan 
didapati berlaku masalah sistem perparitan yang cetek. 

 
(a) Apakah cara agar dapat menyelesaikan masalah ini bagi 

mendalamkan sistem perparitan berkenaan? 
 
 (b) Bilakah tindakan boleh diambil oleh pihak Jabatan Pengairan 

dan Saliran (JPS) berkaitan isu ini? 
 

 
YB. ZAIRIL KHIR JOHARI  
MENJAWAB BAGI PIHAK Y.A.B. KETUA MENTERI 
 

2.  (a) Terdapat beberapa kawasan di daerah Seberang Perai Selatan 
(SPS) yang kerap mengalami masalah banjir apabila hujan. Bagi 
menyelesaikan masalah sistem perparitan yang cetek, Jabatan 
Pengairan dan Saliran (JPS) telah meluluskan peruntukan 
sebanyak RM125,000.00 bagi tahun 2018 dan kerja-kerja 
mendalamkan parit telah bermula pada 18 Mei 2018 dan 
dijangka siap sepenuhnya pada 18 Ogos 2018. Setakat ini 
sebanyak 60% kerja telah disiapkan. 
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(b) Pihak JPS akan melaksanakan kerja-kerja mendalamkan 
keseluruhan parit di daerah SPS yang kerap mengalami banjir 
sekiranya peruntukan diluluskan untuk keseluruhan panjang 
parit. Panjang keseluruhan parit di bawah KADUN Sungai 
Bakap, di bawah seliaan pihak JPS adalah 59.6km  dan 
melibatkan peruntukan sebanyak RM 4.5 juta. JPS akan 
mengemukakan permohonan tersebut kepada Kerajaan Negeri 
dalam Bajet 2019. 

 

 
 
 
 


